
Beste heer Leegwater,
 
Dat stel ik zeer op prijs. Gisteravond heb ik nog met een aantal mensen aan de Vechtdijk 
gesproken. Wij, als Vechtdijkers, zijn echt tegen een grote parkeerplaats op het terrein 
Fokkens. Hier krijgen wij als direct omwonenden erg last van, want wij zijn de garage 
gewend en die was gewoon altijd rustig. Daarnaast is een inrit tussen perceel Vechtdijk 3 en 
Vechtdijk 4 gewoon geen optie. In de eerste plaats verleent mevrouw Frijling (Vechtdijk 4) 
alleen recht van overpad aan Vechtdijk nummer 3 en aan de bewoners in het pand van Kees 
Siero en in het voormalige pand van Fokkens. Dit is overigens bekend bij de gemeente. 
Daarbij is het zo dat een in-en uitrit tussen Vechtdijk 3 en 4 levensgevaarlijk is. Het zicht met 
uitrijden is zeer beperkt, er spelen kleine kinderen op de stoep die kans hebben aangereden te 
worden. Er is namelijk al een paar keer een kind bijna onder de auto gekomen in de huidige 
situatie. Verder wordt de maximale snelheid op de Vechtdijk veelal niet nageleefd, hetgeen 
zorgt voor levensgevaarlijke situaties bij in- en uitrijden. Daarbij bleek uit onderzoek dat er 
helemaal geen tekort is, maar juist een overschot aan parkeerplaatsen. Het is dus niet 
noodzakelijk om extra parkeerplaatsen te maken voor de winkels in het dorp. Ga op een 
willekeurige middag naar de Albert Heijn toe en die parkeerplaats is zeker voor niet meer 
dan  20% gevuld. En vanaf de Albert Heijn naar de Prinsenstraat is ook 50 a 100 meter lopen, 
dus die noodzaak is er niet echt volgens ons. Wij begrijpen heel goed dat er sprake is van 
woningnood en dat er woonruimte bij moet komen in het voormalige Fokkens pand en deze 
mensen moeten gewoon parkeren. Dus wij vinden dat er parkeerruimte moet komen voor de 
omwonenden, deze is namelijk wél beperkt. En verder zouden wij graag zien dat het terrein 
Fokkens als een soort hof wordt ingedeeld dat als bij het Van Ankumspad is gebeurd. 
Parkeerplaatsen voor de bewoners, een prachtig groen hof, waar bezoekers uit het dorp en 
bewoners kunnen genieten van de rust en wandelpaden die naar de Prinsenstraat gaan. De 
aandacht voor groen wordt wel genoemd bij de presentaties van de gemeente, maar wij zien 
het absoluut niet terug in het dorp. Vergelijk de foto's uit de jaren'70 met die van deze tijd. 
Het centrum is één grote stenen massa geworden. En dat te bedenken in een tijd waar de 
klimaatkwestie zeer actueel is, het een verantwoordelijkheid is van een ieder om bij te dragen 
aan verduurzaming van ons dorp. Daarom zeggen wij: Groen erin, zoveel mogelijk auto’s 
eruit en fiets-en wandelvriendelijk maken dat dorp. Wij zouden het erg waarderen als jullie dit 
willen meenemen in de vergadering.
 
met vriendelijke groet,
 
Onno Tammeling (namens de Vechtdijkbewoners) 

Op wo 13 jan. 2021 om 14:23 schreef Griffie 
Geachte heer Tammeling,

Ik moet u helaas teleurstellen. De gelegenheid voor spreekrecht van burgers over het 
centrumplan, incl. terrein Fokkens, was bij de commissie van afgelopen maandag. Niet bij de 
raad van 25 januari.

Als u er prijs op stelt kan ik een eventuele schriftelijke reactie van u wel doorsturen aan de 
gemeenteraad. De raadsleden kunnen dit dan desgewenst nog betrekken bij hun standpunt. Ik 
hoor graag van u!

Met vriendelijke groet,



Joost Leegwater
Raadsgriffier

> Op 13 jan. 2021 om 11:13 heeft Onno Tammeling het volgende geschreven:
> 
> 
> Beste medewerker,
> 
> graag zou ik gebruik maken van mijn spreekrecht op de raadsvergadering van 25 januari. 
Het gaat over het terrein van Fokkens.
> 
> mvg,
> 
> Onno Tammeling


